
Notulen MR vergadering 23 januari 
Aanwezig:  
OMR: Sjaahien (voorzitter), Meliha, Jeffrey 
PMR: Leo, Esther, Rianne (secretaries) 
Directie: Willem 
 
18.05 uur Leo opent de vergadering . 
Leo neemt deze vergadering de rol van voorzitter aan vanwege persoonlijke 
omstandigheden. Sjaahien licht dit toe. 
 
Post 18.08 uur 
Post wordt uitgedeeld. 
 
Mededelingen 18.10 uur 
Leo wilt graag een nieuw agendapunt toevoegen. Dit punt betreft voorlichting over 
sociale media voor ouders → toegevoegd aan punt 13 
 
Notulen vergadering 19 september 18.14 uur 
Notulen is duidelijk en helder verwoord. 
Actiepuntenlijstje wordt gemist. Deze graag in een schema weergeven. 
 
18.19 uur Willem schuift aan 
 
Wijziging arbeidsmarkttoelage 18.20 uur 
Toelichting op wijziging van de uitkering van de AMT. 
Het doel van deze toelage is om meer leerkrachten naar achterstandswijken te krijgen. 
Het onderzoek is nog niet afgerond, er moet nog worden geëvalueerd. 
Er wordt door de gemeente dus opnieuw bekeken of de toelage zijn doel bereikt en welke 
scholen hier dan voor in aanmerking komen.  
Daarom wordt het nu 2 per jaar uitgekeerd. Aan het einde van het jaar weten ze welke 
scholen er recht op hebben en vanaf 2026 zal de tweemalige uitkering vast plaatsvinden. 
 
Status sociale veiligheid 18.32 uur 
Sjaahien licht toe waarom plan wordt vernieuwd. De OMR heeft in een eerder stadium 
vragen gesteld over het sociaal veiligheidsbeleid op school. Het plan is nu klaar volgens 
de directie. Leo heeft een digitale versie gestuurd naar de MR. Vraag is of de links die zijn 
toegevoegd voor OMR toegankelijk zijn. Deze vraag is via de mail gestuurd, maar is nog 
niet beantwoord. Dit is een punt voor actielijst. 
Verder dient er gekeken te worden of de inhoudsopgave compleet is of wordt er iets 
gemist? 
Tot slot moet er gekeken worden welke protocollen we verder inhoudelijk willen bekijken 
als MR. 
Gedragsprotocol is in ieder geval afgekaart. 
 
Begroting 18.41 uur 
De begroting wordt toegelicht. 
Er was eerder geld beschikbaar uit de reserves.  



Subsidies zoals de NPO en degene voor basisvaardigheden worden niet meer verlengd. 
Doordat er eerst veel geld beschikbaar was zijn er veel mensen aangenomen om 
achterstanden in te kunnen halen en de werkdruk te verkleinen. Doordat dit geld nu niet 
langer meer beschikbaar is, moet er wat veranderen. Er komt dus SCOH breed een 
reorganisatie. Dit betekent dat bij werknemers met een tijdelijk contract, het contract 
niet wordt verlengd. Voor werknemers die met pensioen gaan, wordt er alleen een 
interne vacature opgesteld. Ondersteuning neemt af. Dit wordt opgelost door 
bijvoorbeeld stagiaires voortkomend uit de Leertuin. 
 
Door SCOH wordt gevreesd of de kwaliteit dan nog kan worden gewaarborgd, maar hier 
wordt wel onderzoek naar gedaan. De OMR heeft zorgen geuit over deze tendens, 
waarbij de bezuinigingen dreigen plaats te vinden op vooral het ondersteunend 
personeel. Zij werden juist ingezet om de vaste leerkrachten te ondersteunen. Hoe 
verhoudt dit zich tot de ambitie van de school om door de extra ondersteuning de 
werkdruk bij de leerkrachten terug te dringen?  
 
Telefoonprotocol 19.00 uur 
Telefoon naar school is in veel gevallen noodzakelijk. Voor de veiligheid van kinderen die 
alleen naar school en/of naar huis lopen. Wel is het nodig om regels op te stellen zodat 
hier op de juiste manier mee wordt omgegaan. Hiervoor is de kwaliteitskaart. Nu is het 
voor iedereen duidelijk en kan er ook geen misbruik van worden gemaakt. 
Dit protocol is er voor alle scholen. De school bepaalt zelf hoe het protocol eruit ziet. 
Iedereen gaat akkoord, er zijn geen vragen. 
 
Extra agenda punt ingebracht door Willem: Schooltijden 19.09 uur 
In het lerarenteam is een voorstel voor de verandering van de schooltijden ingebracht. In 
het team was het merendeel voorstander van het continurooster. 
Een aantal vragen vanuit OMR zijn:  
Hoe zit het met de kosten van de overblijf? 
Zijn er afspraken met de NSO? 
Worden er nu meer problemen rondom de overblijf verwacht met de stijging van het 
aantal kinderen wat dan overblijft t.o.v. voorheen? 
Er wordt nog een vrijwillige bijdrage gevraagd aan ouder en het zal nog wel een traject 
worden hoe dit het beste geregeld kan worden rekening houdend met de NSO. 
Verwacht wordt dat het continurooster juist voor meer rust in de school zorgt, zegt 
Willem. 
MR heeft instemmingsplicht. Willem zorgt voor aanvullende informatie rondom de 
vragen. MR denkt na over eventuele obstakels en inventariseren deze.  
Agendapunt voor volgende vergadering. 
 
De OMR heeft instemmingsplicht omdat het gaat om veranderingen in schooltijden. Dit 
betekent dat de OMR akkoord moet gaan. Sjaahien vraagt de directie om een formele 
instemmingsaanvraag in te dienen bij de MR en er is ook behoefte aan aanvullende 
informatie over de plannen. De OMR is met name geïnteresseerd in de inventarisatie van 
voor- en nadelen. Willem overweegt een enquête onder ouders. Dit is niet wettelijk 
verplicht, maar wordt vaak wel geadviseerd om draagvlak te meten. Sjaahien geeft aan 



dat zij hier meerwaarde inziet omdat de MR dan een goed beeld heeft van de mening van 
de ouders. Dit kan helpen bij de besluitvorming. 
 
 
Ouders op plein 19.39 uur 
Willem licht toe, n.a.v. vraag van PMR, dat de regel geen ouders op het plein al langer 
bestond. De regel werd alleen niet duidelijk gehandhaafd. Vanwege de veiligheid bij het 
uitgaan van, vooral de jongere kinderen, is deze regel weer aangescherpt. Dit zorgde in 
het begin voor wat ophef bij de ouders, maar uiteindelijk zorgt de handhaving van het 
beleid voor rust en duidelijkheid. 
De OMR ondersteunt dit beleid. 
 
Diversiteit en inclusie 19.55 uur 
Sjaahien heeft binnen de MR en richting de directie al een paar keer aandacht gevraagd 
voor het inclusiever vieren van feestdagen. Gegeven de setting van de school waarbij 
zo’n 95% een andere achtergrond heeft en het feit dat SCOH inclusieve feestdagen als 
beleid heeft, zou de Gerth van Wijkschool ook meer op dit vlak kunnen doen. De overige 
MR-leden zijn het hiermee eens. Kansen rondom verschillende feestdagen worden niet 
benut door ouderraad volgens de ervaringen van de ouders. Er zou graag gezien worden 
dat er besef komt dat dit steeds meer speelt in de maatschappij. Er wordt geen advies 
ingewonnen wat wel graag gegeven wordt.  
Sjaahien waagt een 2e poging om advies in te winnen bij anderen MR’s van SCOH over 
aanpak diversiteit en inclusie. 
 
19.56 Willem verlaat de vergadering. Korte pauze 
 
Extra agendapunt ingebracht door Leo: voorlichting sociale media 20.00 uur 
De dagen voor de voorlichting zijn: maandag 17 februari voor groepen 1-4 en donderdag 
20 februari de groepen 5-8 
Er wordt via Social Schools een flyer gestuurd. Ook worden deze uitgedeeld op het plein. 
De mededeling komt op het mededelingenbord. Het wordt gedeeld bij extra 
Nederlandse les en het oudercafé. Ook de OR en de MR worden ingelicht en betrokken. 
Leo wilt graag input over hoe we meer ouders kunnen bereiken. 
Advies is om ouders te laten inschrijven. 
Meliha stuurt een opzet voor de mail bij de inschrijving naar Leo 
Esther laat zien hoe er een poll kan worden toegevoegd bij Social Schools 
De andere leden denken na welke ouders zij er nog meer bij kunnen betrekken zodat er 
een hoge opkomst is. 
 
Communicatie 20.15 uur 
Op dit moment wordt er ervaren dat dingen lang blijven liggen en dat de MR  niet efficiënt 
te werk gaat. Op dit moment is het niet productief. Iedereen is erg druk en zo is het 
contact vaak onbedoeld vluchtig.  
De wens is een actielijst die terugkomt en dat iedereen op de hoogte is van zijn of haar 
actiepunten en dat dit ook als een reminder nog wordt gestuurd. Hierdoor houden we 
elkaar scherp. 



Er zijn een aantal afspraken gemaakt om de communicatie te verbeteren en hopelijk ook 
ervoor te zorgen dat er productief te werk wordt gegaan. 
De stukken voor de vergadering doorlezen. 
Wanneer er een mail gestuurd wordt, reageert iedereen. 
Voor de vergadering denkt iedereen na over punten die hij of zij kan inbrengen 
Elke 6 weken is er een MR vergadering, elke 3 weken op de woensdag een 
koffiemomentje voor de mensen die kunnen.  
Volgende koffievergadering is woensdag 19 februari. 
Speerpunten wordt doorgeschoven naar de vergadering op 6 maart. 
 
Rondvraag 20.36 uur 
Geen bijzonderheden en vergadering wordt gesloten. 
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